

ՑՈՒՑՈՒՄՆԵՐ

Կենսաբանական ակտիվ սննդային հավելումներ

«ՆԵՖՐՈԼԱՔՍ»

ՕՇԱՐԱԿ

ԵՐԻԿԱՄՆԵՐԻ ԵՎ ՍՐՏԻ ԱՇԽԱՏԱՆՔԻ ԲԱՐԵԼԱՎՄԱՆ ՀԱՄԱՐ

Խորհուրդ է տրվում օգտագործել միզուղիների և սրտանոթային համակարգի ֆունկցիոնալ վիճակը բարելավելու համար: Նաև՝

- երիկամները պաթոզեն բակտերիաներից պաշտպանելու համար,
- երիկամների ավազը մաքրելու համար: Կանխում է դրանց առաջացումը,
- ցիստիտի ժամանակ հակաբակտերիալ միջոցների ազդեցությունը ուժեղացնելու համար,
- այտուցների ժամանակ,
- որպես մեղմ միզամուղ միջոց,
- օրգանիզմի աղաջրային հավասարակշռությունը նորմալացնելու համար,
- դիմադրողականության բարձրացման համար,
- աթերոսկլերոզի և բարձր խոլեստերինի դեպքում:

Կիրառման ոլորտ՝ խորհուրդ է տրվում օգտագործել որպես կենսաբանորեն ակտիվ սննդային հավելում՝ պրոանտոցիանինների, ֆլավոնների, վիտամինների և վիտամին C-ի լրացուցիչ աղբյուր:

Կիրառման եղանակը՝ օգտագործելուց առաջ թափահարել: Օշարակն օգտագործել ուտելուց հետո: Մեծահասակներին և 14 տարեկանից բարձր երեխաներին օգտագործել 10 մլ, օրը 2-3 անգամ: Ընդունման տևողությունը՝ 2-4 շաբաթ: Անհրաժեշտության դեպքում կուրսը թույլատրվում է կրկնել:

Օգտագործելուց առաջ խորհրդակցել բժշկի հետ: Կարող են օգտագործել նաև բուսակերները և դիաբետիկները:

Չի համարվում դեղամիջոց:

Բաղադրություն՝ լոռամրգի և հապալասի պտուղների հյութեր, երիցուկի ծաղիկների և մասուրի պտուղների ջրային թուրմեր, բնական մեղր, ասկորբինաթթու (վիտամին C), նատրիումի բենզոատ, կալիումի սորբատ, լիմոնաթթու, գուարան մաստիկ:

Լոռամրգի հյութ - օրգանիզմը վիտամիններով, միկրոէլեմենտներով ապահովելու աղբյուր է: Այն պարունակում է մեծ քանակությամբ ասկորբինաթթու և B խմբի վիտամիններ, ռետինոլ, տոկոֆերոլ, յոդ: Լոռամրգի հյութը արդյունավետ միջոց է միզասեռական համակարգի հիվանդությունների կանխարգելման համար, որոնք ունեն վարակիչ և բորբոքային բնույթ: Պտուղներն ունեն հիանալի հակամանրէային և միզամուղ ազդեցություն, արագ վերացնում են բորբոքային պրոցեսները, լվանում են երիկամներից ավազը և բարելավում ֆիլտրման պրոցեսները: Հատապտուղները օգտագործվում են պիելոնեֆրիտի, երիկամային անբավարարության, պիոնեֆրոզի համալիր թերապիայի մեջ: Լոռամրգի հյութը սկզբնական փուլում օգնում է վերացնել միզաքարային հիվանդություններով գոյացությունները: Հյութը միզուղիների համար հանդիսանում է հակասեպտիկ միջոց, բուսական հակաբիոտիկի տեսակ, օգտակար երիկամների և միզապարկի բուժման համար: Այն ունի միզամուղ ազդեցություն, չի լվանում կալցիումը օրգանիզմից:

Հապալասի հյութ - հապալասը յուրաքանչյուր մարդու համար անհրաժեշտ վիտամինների և միկրոէլեմենտների հիանալի աղբյուր է, այն բուժիչ ազդեցություն ունի ողջ օրգանիզմի վրա: Դա

օգտագործվում է մրսածության, շաքարախտի, աղեստամոքսային տրակտի հիվանդությունների, ինչպես նաև միզասեռական համակարգի հիվանդությունների բուժման համար: Հապալասը նվազեցնում է ցավը դաշտանային ցիկլի ժամանակ: Կանանց համար դա վերարտադրողական համակարգի հիվանդությունների լավ կանխարգելում է. նվազեցնում է այնպիսի հիվանդությունների զարգացման հավանականությունը, որոնց հակված է կանացի օրգանիզմի միզուղիների համակարգը, մասնավորապես, ցիստիտը: Տղամարդկանց մոտ հապալասը օգնում է նվազեցնել արյան մակարդեղիությունը, լավացնում է շագանակագեղձի աշխատանքը և նվազեցնում միզասեռական համակարգի հիվանդությունների զարգացման ռիսկը, օգնում է նաև նվազեցնել բորբոքային պրոցեսներ ու բարձրացնում է տղամարդկանց լիբիդոն:

Երիցուկի ծաղիկներ - վերացնում են երիկամների հիվանդությունների սպազմերը, օրգանիզմից հեռացնում են թունավոր միացությունները: Խթանում են մեզի արտահոսքը, վերացնում սպազմերը և ցավը:

Մասուրի պտուղներ- ունեն հակաբորբոքային, միզամուղ, տոնիկ ազդեցություն: Մեծ քանակությամբ օգտակար բաղադրիչների պարունակության շնորհիվ՝ նրանք կարող են հաջողությամբ հաղթահարել միզասեռական համակարգի և երիկամների աշխատանքի խանգարումները: Ունեն իմունոստիմուլյատոր ազդեցություն և բարձրացնում են օրգանիզմի պաշտպանիչ գործառնությունները, լուծում և թուլացնում են օսկալիտիկ, ուրատային քարերը և նպաստում դրանց հեռացմանը: Նրանք ունեն նաև մեղմ միզամուղ ազդեցություն: Մասուրի պտուղները մեծ քանակությամբ վիտամին C են պարունակում: Բարձրացնում են իմունիտետը: Դադարեցնում են բակտերիաների աճը և վերարտադրությունը:

Բնական մեղր և ասկորբինաթթու - օգնում են օրգանիզմին ավելի լավ կլանել սպիտակուցները, երկաթը և մի շարք վիտամիններ, մասնակցում են նյութափոխանակության գործընթացներին և բարձրացնում են օրգանիզմի պաշտպանունակությունը: Խորհուրդ է տրվում ֆիզիկական և մտավոր ծանրաբեռնվածության և սթրեսի դեպքում:

Հակացուցումներ՝ խորհուրդ չի տրվում օգտագործել սննդային հավելումների բաղադրիչների նկատմամբ անհատական անհանդուրժողականության դեպքում:

Պահպանման պայմաններ՝ պահել չոր, մութ, 25°C-ից ոչ ավելի ջերմաստիճանում, երեխաների համար անհասանելի վայրում: Բացված շիշը պահել սառնարանում մեկ ամսից ոչ ավելի:

Պահպանման ժամկետ՝ 24 ամիս: Զօգտագործել պահպանման ժամկետի ավարտից հետո:

Բացթողնման ձև՝ 200 մլ մուգ ապակե շիշ:

ՏՊ AM 41364108.8915-2022

ԱՊԳ AM.01.07.01.003.R.000628.06.22 առ 29.06.2022 թ.

Արտադրող / սպառողներից պահանջներ ընդունող կազմակերպություն՝

«ԷՍԿՓ-ՖԱՐՄ» ՍՊԸ, Հայաստանի Հանրապետություն, 0079, ք. Երևան, Նոր Նորքի 5-րդ զանգված, Միկոյան 13 փող.

www.escopharm.am

ИНСТРУКЦИЯ
Биологически активная добавка к пище
«НЕФРОЛАКС»
сироп для поддержания почек и сердца.

Рекомендуется принимать для поддержания функционального состояния мочевыделительной и сердечно-сосудистой системы.

- для защиты почек от болезнетворных микроорганизмов,
- вымывает песок из почек, не допускает его образования,
- при цистите, усиливает действие антибактериальных средств,
- при отеках,
- как мягкое диуретическое средство,
- для нормализации водно-солевого баланса,
- для повышения иммунитета,
- при атеросклерозе и повышенном холестерине.

Область применения: рекомендуется в качестве биологически активной добавки к пище – дополнительного источника проантоцианидов, флавонов и витамина С.

Рекомендации по применению: перед применением взболтать. Принимать после еды. Детям старше 14 лет и взрослым принимать по 10 мл сиропа 2-3 раза в день. Продолжительность приема – 2-4 недели. При необходимости прием можно повторить.

Перед употреблением необходимо проконсультироваться с врачом.

Можно использовать вегетарианцам и диабетикам.

Состав: сок из ягод клюквы и черники, водный настой цветков ромашки и плодов шиповника, мед натуральный, аскорбиновая кислота (витамин С), натрий бензойнокислый, калия сорбат, лимонная кислота, гуаровая камедь.

Сок из ягод клюквы – Является источником обеспечения организма витаминами, микроэлементами. В нем содержится большое количество аскорбиновой кислоты и витаминов группы В, ретинол, токоферол, йод. Сок клюквы является эффективным средством для профилактики заболеваний мочеполовой системы, имеющих инфекционно-воспалительную природу. Плоды обладают превосходным противомикробным и мочегонным действием, быстро устраняют воспалительные процессы, вымывают песок из почек, улучшают процессы фильтрации. Ягоды используют в комплексной терапии при пиелонефрите, почечной недостаточности, пионефрозе. Клюква при мочекаменной болезни, на начальной стадии помогает растворять образования. Сок является антисептиком мочевыводящих путей, своего рода растительным антибиотиком, полезным для лечения почек и мочевого пузыря. Обладает мочегонным действием, при этом кальций из организма не вымывается.

Сок из плодов черники – Ягоды черники являются великолепным источником витаминов и микроэлементов, необходимых каждому человеку, оказывают оздоровительное воздействие на весь организм. Их используют для лечения простуды, сахарного диабета, заболеваний желудочно-кишечного тракта, а также при заболеваниях мочеполовой системы. Черника уменьшает болевые ощущения в период менструального цикла и во время ПМС; для женщин является хорошей профилактикой заболеваний половой системы; уменьшает вероятность развития недугов, к которым предрасположена мочевая система женского организма, в частности цистита. Для мужского организма черника способствует уменьшению свертываемости крови, способствует укреплению работы предстательной железы и снижает риск развития заболеваний мочеполовой системы; способствует снижению воспалительных процессов; повышает мужское либидо.

Цветки ромашки – устраняют спазмы при почечных заболеваниях, выводят токсические соединения из организма. Стимулируют отток мочи, устраняют спазмы и болевые ощущения.

Плоды шиповника – Благодаря содержанию большого количества полезных компонентов, обладающих противовоспалительным, мочегонным, общеукрепляющим действием, позволяют успешно бороться с нарушениями в функционировании мочеполовой системы и почек. Оказывают иммуностимулирующее действие и повышают защитные функции организма, растворяют и разрыхляют оскалитные, уратные камни и способствуют их выведению. Обладают

слабо мочегонным эффектом. Плоды шиповника содержат большое количество вит. С. Повышают иммунитет. Останавливают рост и размножение бактерий. Устраняют вирусы. Пополняют запасы витамина С.

Натуральный мед и аскорбиновая кислота - помогают организму лучше усваивать белки, железо и ряд витаминов, принимают участие в обменных процессах и повышают защитные силы организма. Рекомендуются при повышенных физических и умственных нагрузках и стрессах.

Не является лекарством.

Противопоказания: не употреблять при индивидуальной непереносимости компонентов БАД.

Условия хранения: при температуре не выше 25°C, в сухом, защищенном от света и недоступном для детей месте. Вскрытый флакон хранить в холодильнике не больше месяца.

Срок годности: 24 месяца. Не использовать после истечения срока годности.

Форма выпуска: 200 мл флакон из темного стекла.

TU AM 41364108.8915-2022

СГР AM.01.07.01.003.R.000628.06.22 от 29.06.2022

Изготовитель (производитель) / Организация, принимающая претензии от потребителей:

ООО «ЭСКО - ФАРМ», Республика Армения, 0079, г. Ереван, V Нор Норкский массив, ул. Микояна 13.

www.escopharm.am

INSTRUCTION

Dietary food supplement

«NEPHROLAX»

Syrup for kidney and heart support.

Recommended for maintaining the functional state of the urinary and cardiovascular systems.

- To protect the kidneys from pathogenic microorganisms,
- Eliminates sand from the kidneys, prevents its formation,
- For cystitis, enhances the effect of antibacterial agents,
- In case of edema,
- As a mild diuretic,
- To normalize the water-salt balance,
- To enhance immunity system,
- In case of atherosclerosis and high cholesterol.

Area of application: Recommended as a dietary food supplement - an additional source of proanthocyanidins, flavones and vitamin C.

Directions on Usage: Shake before use. Take after meal. Children over 14 years of age and adults should take 10 ml of syrup 2-3 times a day. The duration of admission is 2-4 weeks. If necessary, the reception can be repeated.

It is necessary to consult a doctor before use.

It can be used by vegetarians and diabetics.

Ingredients: juice of cranberries and blueberries, aqueous infusion of chamomile flowers and rose hips, natural honey, ascorbic acid (vitamin C), sodium benzoic acid, potassium sorbate, citric acid, guar gum.

Cranberry juice - It is a source of vitamins and microelements for the body. Contains a large amount of ascorbic acid and B vitamins, retinol, tocopherol and iodine. Cranberry juice is effective in the prevention of diseases of the urogenital system which have infectious-inflammatory nature. The fruit has excellent antimicrobial and diuretic effects, quickly eliminates inflammation, removes sand from the kidneys, and improves filtration processes. The berries are used in the treatment of pyelonephritis, renal failure, pyonephrosis. In case of urolithiasis, cranberries help to dissolve the formation at the initial stage. The juice is an antiseptic of the urinary tract, a kind of plant antibiotic, useful for the treatment of the kidneys and bladder. It has a diuretic effect, and calcium is not removed out of the body.

Blueberry juice - Blueberries are a great source of vitamins and minerals that everyone needs, and have a healing effect on the entire body. They are used to treat colds, diabetes, diseases of the gastrointestinal tract, as well as diseases of the genitourinary system. Blueberries reduce pain during the menstrual cycle and during PMS, and are considered for women a good prevention of the female genital system diseases, reducing the likelihood of diseases to which the urinary system of the female body, particularly cystitis, is predisposed. For the male body, blueberry helps to reduce blood clotting, strengthens the prostate gland, reduces the risk of diseases of the genitourinary system, reduces inflammation, and increases male libido.

Chamomile flowers - eliminate cramps in kidney disease, remove toxic compounds from the body. Stimulate the outflow of urine, eliminate cramps and pain.

Rose hips - Due to the large number of useful components that have anti-inflammatory, diuretic, tonic effect, can successfully combat disorders of the genitourinary system and kidneys. They have immunostimulatory effects and increase the body's defense systems, dissolve and loosen scaly and urate stones, contributing to their removal. Have a slightly diuretic effect. Rose hips contain a large amount of vitamin C. Increase immunity. Stops the growth and reproduction of bacteria. Eliminate viruses. Replenish stores of vitamin C.

Natural honey and ascorbic acid - help the body to better absorb proteins, iron and several vitamins and take part in metabolic processes and enhances the body's defense mechanisms. Recommended for increased physical and mental exertion and stress.

This product is not medicine.

Contraindications: Do not use in case of individual intolerance to bioactive supplement components.

Storage conditions: at a temperature not exceeding 25 ° C, in a dry, protected from light space and out of reach of children. Opened bottle should be kept in the refrigerator for not more than a month.

Shelf life: 24 months. Do not use after the expiration date.

Product form: 200 ml bottle of dark glass.

TU AM 41364108.8914-2022

SGR AM.01.07.01.003.R.000630.06.22 dated 06/29/2022

Manufacturer (manufacturer) / Organization accepting claims from consumers:

“ESCO-PHARM” LLC, Republic of Armenia, 0079, Yerevan, Nor Nork Masiv 5, Mikoyan st. 13.

www.escopharm.am

